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P R O T O K Ó Ł  NR XLIV/2023 

 
SESJI RADY GMINY KRZYŻANÓW 

 
ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ URZĘDU GMINY KRZYŻANÓW 

 W DNIU 28 KWIETNIA 2023 ROKU 
 
 

Obecni: 

- 14 radnych według załączonej listy obecności (nieobecny Michał Jujka),    

      -    26 sołtysów (4 radnych pełni funkcję sołtysa), 

-     pracownicy z Urzędu Gminy: Wójt Gminy Tomasz Jakubowski,   

-  zaproszeni goście: Prezes Stowarzyszenia Wspierającego Rozwój Gminy Krzyżanów Zygmunt Jasiński.   

  

Listy obecności radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy i osób zaproszonych 

stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do nin. protokołu.  

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Czekaj o godzinie 9.00 otworzył XLIV sesję Rady 

Gminy. Przywitał radnych, Wójta Gminy Tomasza Jakubowskiego wraz z pracownikami, 

sołtysów oraz Prezesa SWRGK. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie na sali obrad 

obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego piętnastoosobowego składu Rady, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM KZN Ziemi 

Kutnowskiej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Krzyżanów. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Krzyżanów”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Łodzi skargi wniesionej przez Wojewodę Łódzkiego na załącznik do uchwały Nr 
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XXV/284/2018 Rady Gminy Krzyżanów z dnia 28 września 2018 r. w sprawie uchwalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Krzyżanów. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Krzyżanów do 

Partnerstwa „Między Kutnem a Łęczycą”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2023 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzyżanów 

na lata 2023-2026. 

11. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Krzyżanów z organizacjami 

pozarządowymi za 2022 rok. 

12. Przyjęcie protokołu nr XLIII/2023 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 6 kwietnia 

2023 roku.   

13. Sprawozdanie z działalności między sesjami: 

    a) Wójta Gminy, 

    b) Przewodniczącego Rady Gminy. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych 

chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w porządku obrad. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił propozycji zmian porządku obrad. 

 

Radni otrzymali przed sesją projekty wszystkich uchwał – stanowią one załączniki nr 4, 5, 6, 

7, 8, 9, 10 i 11 do nin. protokołu. 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM KZN Ziemi 

Kutnowskiej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

Jak powiedział Przewodniczący Rady Gminy, radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Następnie zwrócił się z pytaniem, czy są  głosy, uwagi do projektu 

uchwały.   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  
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Projekt uchwały przedstawił  Wójt Gminy Tomasz Jakubowski – kilka słów powiem o 

projekcie uchwały, dla sołtysów, bo radni znają zagadnienie. 6 kwietnia na poprzedniej sesji 

podejmowaliśmy taką uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej Ziemi Kutnowskiej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością i ta 

uchwała zawierała błędne nazewnictwo. To nie jest z naszej winy, to jest wina w sumie osób, 

które przygotowywały, czyli pracujących w tym ministerstwie. Przyjęliśmy uchwałę, w której 

nazewnictwo brzmiało następująco: spółki Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej Ziemi 

Kutnowskiej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, a teraz w uchwale mamy prawidłową 

nazwę: spółki SIM spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Ziemi Kutnowskiej z siedzibą w 

Łaniętach. Tak powinna brzmieć i to jest cała zmiana tej uchwały. Ta uchwała uchyla 

poprzednią. To tyle. 

  

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr XLIV/353/2023 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM KZN 

Ziemi Kutnowskiej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością została podjęta jednogłośnie, tj. 

14 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej. 

Jak powiedział Przewodniczący Rady Gminy, radni z projektem uchwały  zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Zwrócił się z pytaniem, czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu 

uchwały.  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy T. Jakubowski – też podobną uchwałę 

podejmowaliśmy na poprzedniej sesji 6 kwietnia i też ze względu na to, że były błędne 

określenia ministra właściwego do rozpatrzenia wniosku zapisane w poprzedniej uchwale, tą 

uchwałę podejmujemy już z prawidłowymi zapisami. W poprzedniej uchwale było zapisane, 

że „zatwierdza się wniosek Wójta Gminy Krzyżanów ministra właściwego ds. budownictwa, 
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planowania przestrzennego i zagospodarowania przestrzennego oraz mieszkalnictwa o 

wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa”, natomiast teraz brzmi 

następująco: „zatwierdza się wniosek Wójta Gminy Krzyżanów do ministra właściwego ds. 

rozwoju regionalnego”. To tyle. Dziękuję. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr XLIV/354/2023 w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej została podjęta jednogłośnie, tj. 14 głosami 

„za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Krzyżanów. 

Jak powiedział Przewodniczący Rady Gminy, radni z projektem uchwały  zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Następnie zwrócił się z pytaniem, czy są  głosy, uwagi do projektu 

uchwały.  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy T. Jakubowski – powiem kilka słów. Tą uchwałą 

zmieniamy teren w Kaszewach Tarnowskich na tyłach w sumie wsi, tj. przy drodze 92 na 

granicy z gminą Bedlno i te tereny zmieniamy z terenów rolnych na tereny nadające się pod 

tereny przemysłowe. I jeszcze tą uchwałą zmieniamy dwie działki, których właścicielem są, 

jest firma PreZero przy Składowisku Odpadów. Dotychczas były to działki rolne. Teraz 

zezwalamy im na możliwość użytkowania przez PreZero, ale oczywiście z wyłączeniem, że nie 

mogą tam składować odpadów. To tyle. Dziękuję. 

  

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 16 do nin. protokołu. 
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Uchwała Nr XLIV/355/2023  w sprawie przyjęcia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Krzyżanów została podjęta jednogłośnie, tj. 14 

głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krzyżanów”. 

Jak powiedział Przewodniczący Rady Gminy, radni z projektem uchwały  zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Następnie zwrócił się z pytaniem, czy są  głosy, uwagi do projektu 

uchwały.   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy T. Jakubowski – tą uchwałą podejmujemy Regulamin 

w sprawie dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Krzyżanów. 

Wcześniej podejmowaliśmy uchwałę też mówiącą o zmianie Regulaminu. Ten Regulamin 

został zaakceptowany przez Polskie Wody i teraz po tej akceptacji możemy już ostatecznie ten 

Regulamin podjąć. To tyle. Dziękuję.  

   

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr XLIV/356/2023 w sprawie przyjęcia „Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krzyżanów” została podjęta jednogłośnie, tj. 14 

głosami „za”.   

Uchwała ta stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi wniesionej przez Wojewodę Łódzkiego na załącznik 

do uchwały Nr XXV/284/2018 Rady Gminy Krzyżanów z dnia 28 września 2018 r. w 

sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Krzyżanów. 
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Jak powiedział Przewodniczący Rady Gminy, radni z projektem uchwały  zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Następnie zwrócił się z pytaniem, czy są  głosy, uwagi ze strony 

radnych.  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy T. Jakubowski – króciutko tylko powiem, że pismem 

z dnia 7 kwietnia tego roku Wojewoda Łódzki podważył w sumie trzy zapisy Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Krzyżanów. W § 14 pkt 1 podważył, że przepis nie wymaga od dyrektora zasięgnięcia opinii 

rady pedagogicznej przed przyznaniem nagrody dyrektora szkoły. W § 15 podważył też 

załącznik do uchwały, że brak przesłanek do uzależnienia przyznania nagrody dla nauczyciela 

od posiadania co najmniej dobrej oceny pracy i w § 16, który mówi, że nie zawiera kryteriów 

uprawniających przyznania  do nagrody nauczyciela od realizacji zadań związanych z 

zapewnieniem bezpieczeństwa uczniom w czasie zajęć organizowanych przez szkołę. I tutaj po 

analizie naszego prawnika skargi Rada Gminy uznaje zarzut dot. sprzeczności zapisu § 14 pkt 

1 załącznika do w/w uchwały. Z art. 68 ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo 

oświatowe. W związku z powyższym Rada Gminy Krzyżanów wnosi o stwierdzenie 

nieważności § 14 pkt 1 kwestionowanej uchwały w zakresie użytego w jego treści 

sformułowania i tutaj cyt. po zasięgnięciu opinii rady pedagogicznej. W pozostałym zakresie 

Rada Gminy Krzyżanów nie uznaje zarzutów ze skargi Wojewody Łódzkiego i wnosi o ich 

oddalenie. To tyle. Dziękuję.   

  

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr XLIV/357/2023 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi wniesionej przez Wojewodę Łódzkiego na załącznik do 

uchwały Nr XXV/284/2018 Rady Gminy Krzyżanów z dnia 28 września 2018 r. w sprawie 

uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Krzyżanów została podjęta  jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 
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Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Krzyżanów 

do Partnerstwa „Między Kutnem a Łęczycą”. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały? Nie widzę. Tam 

nastąpiły pewne zmiany drobne, literalne. Pan Wójt będzie uprzejmy.  

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – ta, powiem o takich zmianach. Państwo radni dostaliście uchwałę, 

w której w § 2 był zapis następujący: Liderem Partnerstwa jest głównie gmina Żychlin. Po 

analizie przez naszego prawnika, to słowo „głównie” należy wykreślić. Uważa, że nie powinno 

być takiego zapisu. W § 3 pkt 2 był zapis: Partnerzy porozumienia będą działali aktywnie 

wspólnie na rzecz osiągnięcia wspólnych celów  współpracy” i tego zapisu nie powinno być. 

Także, głosujemy bez tych zapisów uchwałę. Natomiast powiem tutaj bardziej w kierunku 

sołtysów. Powstaje takie Partnerstwo „między Kutnem a Łęczycą”, to jest takie Partnerstwo, 

które obejmuje gminy:  Gmina Żychlin,  Miasto Kutno, Gmina Krośniewice, Gmina Bedlno, 

Gmina Oporów, Gmina Krzyżanów, Gmina Kutno, Gmina Łanięta, Gmina Strzelce, Gmina 

Dąbrowice, Gmina Nowe Ostrowy, Miasto Łęczyca, Gmina Grabów, Gmina Góra Św. 

Małgorzaty, Gmina Witonia, Gmina Łęczyca, Gmina Świnice Warckie, Gmina Daszyna, 

Gmina Piątek, Powiat Kutnowski, Powiat Łęczycki. I tu w sumie celem tego Partnerstwa jest 

takie współdziałanie na rzecz zrównoważonego rozwoju miast, gmin powiatów regionu 

kutnowskiego i łęczyckiego. A takim przyziemnym głównym celem to jest możliwość 

pozyskiwania środków finansowych na  realizację projektów ponad lokalnych, dużych, 

wielkich projektów. To nie są jakieś tam małe drogowe projekty, chodzi o większe projekty. 

Taka była sugestia Urzędu Marszałkowskiego, żeby wejść w takie partnerstwo. Mają być środki 

finansowe na, dla takich partnerstw. Myślę, że należy wejść w to, chociaż nie wszystkie gminy 

wchodzą. Także, żeby nie żałować, że czegoś nie można zrobić na terenie gminy Krzyżanów. 

To tyle. Dziękuję.  

 

Przewodniczący  Rady Gminy W. Czekaj – czy ze strony państwa radnych są jeszcze uwagi 

odnośnie wniesionych tutaj zmian? Nie widzę. 

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 
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Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 22 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr XLIV/358/2023 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Krzyżanów 

do Partnerstwa „Między Kutnem a Łęczycą” została podjęta  jednogłośnie, tj. 14 głosami 

„za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2023 rok . 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – radni z projektem uchwały i ze zmianami im 

przedstawionymi zapoznali się na posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do 

projektu uchwały? 

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy T. Jakubowski – króciutko tylko powiem tak: 

zwiększamy plan dochodów o kwotę 310 zł z tytułu refundacji podatku VAT zawartego w gazie 

dla celów grzewczych. Zwiększamy plan dochodów bieżących o kwotę 8.350 zł i to są środki, 

które pochodzą z wniosku, który był pisany w styczniu, w lutym, jak ja  pamiętam, dla naszych 

kół gospodyń wiejskich dwóch: dla Koła Gospodyń z Zieleniewa i dla Koła Gospodyń w 

Kterach na kwotę 8.350 zł. Tam jest po 4 tys. zł z groszem na funkcjonowanie tych kół 

gospodyń wiejskich. Zwiększamy plan wydatków o kwotę 30 tys. zł na zadanie: wykonanie 

dokumentacji na budowę mostu na rzece Bzurze. Zwiększamy plan wydatków bieżących o 

kwotę 7.560 zł na zadanie,  na zakup lampy mobilnej dla Kutnowskiego Szpitala 

Samorządowego. Gmina już zakupiła, przekazała. Taka lampa trafiła na oddział 

ginekologiczno-położniczy. Zwiększamy w dz. 853 310 zł, to już wcześniej mówiłem, na 

zadania związane z refundacją podatku Vat. I to tyle. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 24 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr XLIV/359/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2023 rok 

została podjęta  jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 25 do nin. protokołu. 

 



9 
 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzyżanów na lata 2023-2026. 

Jak powiedział Przewodniczący Rady Gminy, radni z projektem uchwały  zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Następnie zwrócił się z pytaniem, czy  są jeszcze głosy, uwagi do 

projektu uchwały.  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 26 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr XLIV/360/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzyżanów na lata 2023-2026 została podjęta jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.   

Uchwała ta stanowi załącznik nr 27 do nin. protokołu. 

 

Ad. 11. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Krzyżanów z 

organizacjami pozarządowymi za 2022 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 28 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – radni sprawozdanie mieli przedstawione i zapoznali 

się z nim na posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do sprawozdania? Nie widzę. 

Dziękuję. 

 

Ad. 12. Przyjęcie protokołu nr XLIII/2023 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 

6 kwietnia 2023 roku. 

Protokół nr XLIII/2023 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu  6 kwietnia 2023 roku 

był wyłożony do wglądu przed sesją w biurze Rady.  

 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał protokół nr XLIII/2023 pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 29 do nin. protokołu. 

Protokół nr XLIII/2023 sesji Rady Gminy odbytej w dniu 6 kwietnia 2023 roku został przyjęty 

jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.  



10 
 

 

Ad. 13. Sprawozdanie z działalności między sesjami: 

    a) Wójta Gminy, 

    b) Przewodniczącego Rady Gminy. 

13a. sprawozdanie z działalności między sesjami Wójta Gminy. 

Sprawozdanie za okres od dnia 7 kwietnia 2023 r. do dnia dzisiejszej sesji złożył Wójt Gminy 

T. Jakubowski.  

 

13b. sprawozdanie z działalności między sesjami Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Czekaj złożył sprawozdanie z działalności za okres od 

dnia 7 kwietnia 2023 r. do dnia dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 14. Wolne wnioski i informacje. 

Sołtys sołectwa Kaszewy Tarnowski Elżbieta Włodarczyk – ja mam pytanie odnośnie Studium. 

Które grunty są objęte tym zagospodarowaniem przestrzennym. 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – tak, jak mówiłem, te grunty nad trasą 92, mówiłem o tych 

gruntach pani Elu, odnośnie których mieliśmy spotkanie w Kaszewach Tarnowskich. 

 

Pani E. Włodarczyk – ale które działki? 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – wie pani co, no, nie mam takiego komputera w głowie. Od 

których? No, od państwa […] w stronę pani, pani Włodarczyk. Tak, tutaj te i po drugiej stronie, 

tam gdzie jest […], tak, tamte. 

 

Pani E. Włodarczyk – a jeszcze jedno pytanie. Można wiedzieć przez kogo jest tworzona ta 

spółka SIM? 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – spółka Sim przez kogo? Mówiliśmy tutaj, już pani powiem 

dokładnie. To jest spółka SIM. Tworzą tutaj tą spółkę wszystkie nasze gminy z powiatu 

kutnowskiego. Jak ja pamiętam, też kilka gmin z powiatu łęczyckiego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję. Są jeszcze pytania od państwa sołtysów? 

Nie widzę. Pan Jasiński, proszę bardzo panie Prezesie. 
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Prezes Stowarzyszenia Wspierającego Rozwój Gminy Krzyżanów Zygmunt Jasiński – panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni państwo, ja chciałem taki temat, który może nie 

wszystkim jest znany, ale można powiedzieć, bardzo wymagający zajęcia jakiegoś stanowiska. 

W minionych latach droga przez Psurze do Kutna była można powiedzieć w zupełności 

wystarczająca i tym samym spełniała można powiedzieć wymogi. Obecnie tą drogą przejeżdża 

więcej samochodów, a jeszcze w dodatku TIR-y. Tam się już nie można minąć. To jest droga 

można powiedzieć taka, która nie cierpi zwłoki, żeby ją poprawić, poszerzyć i tym samym, 

proszę pana Wójta, Wysoką Radę, aby ten temat został prawda rozwiązany, bo przecież tam się 

można powiedzieć, ja już tam miałem dwie takie, stłuczki może nie, ale obtarcia, po prostu 

obtarcia przez gałęzie. Człowiek musi uciekać, żeby nie spowodować jakiegoś wypadku i to 

jest sprawa dla pana Wójta, dla Rady bardzo pilna. Chciałbym prawda, żeby ten temat był 

wzięty pod uwagę. Dziękuję serdecznie za uwagę. 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – na bieżąco może odpowiem, że ta droga w Psurzu na odcinku 

drogi powiatowej  biegnącej do Sokołu, ten odcinek od państwa Piotrowskich ma być w tym 

roku, w planie budżetu jest zapisana do nakładki asfaltowej. Czyli i nakładka asfaltowa będzie 

położona i uzupełnione pobocze, bo pobocze już dalej w stronę m. Kutna jest uzupełnione 

właśnie z tego względu, że ona jest wąska i było już porozjeżdżane, a pozostała część do 

państwa […], państwa […] w tym roku będzie wykonana.   

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – pan sołtys Jasiński prosił, proszę bardzo. 

 

Sołtys sołectwa Żakowice Marian Jasiński – szanowni państwo, to powiem może kilka słów z 

ramienia Spółki Wodnej. Powoli już kończymy usuwanie wiosennych awarii. Temat, z którym 

się zmierzyliśmy był bardzo ciężki, bo wiadomo, że tych  opadów było bardzo dużo w tym 

roku. Drugim mankamentem, który nam utrudniał usuwanie tych wiosennych awarii jest skrzyp 

polny. Z czego to wynika? No, odpowiedzcie sobie państwo sami. Brak wapna, to jest sprawa 

podstawowa. Rolnik twierdzi, że, no, proszę pana, niedawno wapnowałem. No, ale jedziemy 

na awarię i robimy trzykrotny ten czas, który prawidłowo powinien być zastosowany. Pnącza 

sięgają nieraz 5 m. No, przepraszam bardzo, jest to czasochłonne, no i finansowo po prostu. 

Jest cała gama jeszcze na rynku środków chemicznych, które de facto, jak  gdyby mogłyby 

wspomóc walkę z tym chwastem. Do takich  można tutaj zaliczyć zboża mówię (wypowiedź 

słabo słyszalna) na ugorach nie polecam, na użytki, na grunty jest „Sprinter”. Zresztą, otworzyć 

sobie internet i cała gama środków jest. Także, po prostu apeluję do sołtysów, przedstawicieli 
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spółek wodnych, niech ci rolnicy troszkę się tam tą ziemią zajmą, bo krzyku co niemiara, że 

Walne Zgromadzenie podniosło składkę na 25 zł z ha. Proszę państwa, jeżeli się dobrze 

orientuję, jest to najniższa składka w powiecie kutnowskim. Średnio to jest tak 35 zł na dzień 

dobry. Także, wydaje mi się, że nie ma co tutaj kopii kruszyć, tylko życzmy sobie, żeby ta 

kultura glebowa była jako taka po prostu. Gdzie wchodzi operator usuwać awarię, a tam jest na 

polu zielono w sensie mówię gleby. O czym to świadczy? O niskiej kulturze tej gleby. Tam 

musi być życie biologiczne, przepraszam, tam muszą być kapilary, tam musi chodzić 

dżdżownica i inne zwierzęta, które po prostu, jak gdyby dotleniają tą glebę. Tak nie można, no, 

bo wymagania po jednej stronie, tak samo my ich wymagamy  po stronie rolnika, żeby w dobrej 

kulturze tą glebę utrzymywał. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję panu Prezesowi. Jeszcze jedna taka prośba, 

bo od państwa sołtysów wpływają do mnie informacje o, z prośbą o problemach w niektórych 

drogach polnych czy takich śródpolnych i w związku z tym bym prosił państwa o bezpośrednie 

zgłaszanie tych uwag do pana sołtysa, przepraszam, do pana Wójta. Pan Wójt odpowie, jakie 

są na ten moment możliwości dokonania naprawy, czy jak by to praktycznie mogło wyglądać. 

To tylko z mojej strony taka uwaga. Czy są jeszcze głosy, uwagi? Nie widzę.  

 

Ad.  15. Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad, o godz. 9.37 Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął sesję słowami: „zamykam XLIV sesję Rady Gminy Krzyżanów.”   

 

Na tym protokół zakończono.                           

 

Protokołowała:                                                                             Obradom przewodniczył:  

D. Idziak                                                                         Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                             Wiesław Czekaj 

 

[…] – wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 902). 

Jawność wyłączyła: 

insp. D. Idziak 
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